



Announcement of the
China International College Students'
"Internet +"
Innovation and
Entrepreneurship Competition

6th

第六届“互联网+”
中国国际
大学生创新创业大赛

诚邀您的参与!

主办: 教育部 广东省人民政府

承办: 华南理工大学 广州市人民政府 深圳市人民政府

Hosts: Ministry of Education People's Government of Guangdong Province

Organizers: South China University of Technology Guangzhou Municipal People's Government Shenzhen Municipal People's Government

我敢闯, 我会创!

Dare to Break, Able to Create!

Guangzhou · 2020

中国国际“互联网+”大学生创新创业大赛由中国教育部等主办, 已成功举办了五届, 是中国影响力最大的大学生创新创业比赛, 也是全球参赛规模最大的大学生创新创业比赛。第六届中国国际“互联网+”大学生创新创业大赛将由中国华南理工大学承办, 全球学子同台竞技, 国际参赛将以线上形式进行, 我们诚邀您的积极参与!

China International College Students' "Internet+" Innovation and Entrepreneurship Competition has been successfully held for five consecutive years. It is now the world's largest innovation and entrepreneurship competition for college students. The 6th China International College Students' "Internet+" Innovation and Entrepreneurship Competition will be hosted by the Ministry of Education and organized by South China University of Technology.

The international teams shall take part in the competition online. All the participants worldwide will compete in the same arena and are warmly welcome to join us!



华南理工大学地处中国广州——中国第三大城市, 广东的省会, 毗邻港澳, 经济发达, 位于粤港澳大湾区的核心位置。



South China University of Technology (SCUT) is located in Guangzhou, the third largest city in China. Guangzhou is a bustling city adjacent to Hong Kong and Macao, with 2,200 years of history and a vibrant economy.

比赛安排

Schedule

7月20日 9月15日 July 20 - Sept15	10月 October	10月-11月 October - November
网上报名 Online Registration	首轮网评 First-round online selection	二轮网评 Second-round online selection
	400个项目入围决赛 400 teams into the final competition	100个项目进入总决赛 100 teams into the Final
		40个金奖、60个银奖 40 gold medals and 60 silver medals
总决赛中, 3个中国项目和3个国际项目进行冠军争夺, 赢取奖金! In the on-site Final, 3 Chinese teams and 3 International teams will win over the championship prize!		

报名方式 Registration

登录“全球青年创新领袖共同体促进会官网” (<http://www.pilcchina.org/>)
Register through the website: <http://www.pilcchina.org/>

全球青年创新领袖共同体促进会官网



参赛资格

Qualification

- 中国以外高校就读学生，且具备获得学历学位资格(本硕博均可)，或中国以外高校毕业5年以内，且当前不在中国高校就读；
- 以团队为单位参赛，成员2-15人(可跨校组建)；
- 参赛申报人须为团队负责人。
- Students from overseas universities who are qualified to obtain academic degrees (Bachelor/Master/Doctor), or students who graduate from overseas universities within 5 years, and not studying in Chinese universities at present;
- Attend the competition in team with 2-15 members (members may be recruited from different universities);
- The applicant must be the team leader.

参赛组别

Category

根据参赛项目所处的创业阶段、已获投资情况和项目特点，分为3个组别

Based on their phases of entrepreneurship, the investment they've gained and the character of each project, all the projects are divided into three categories as follows:



创意组

Creative Project Category

- (1) 已具成型产品原型或服务模式；
- (2) 具有较好创意；
- (3) 2020年5月31日前尚未完成项目登记注册。

Projects that:

- (1) have mature product prototypes or service models;
- (2) are creative;
- (3) had not been registered on or before May 31, 2020.



初创组

Emerging Project Category

- (1) 项目登记注册不满3年(2017年3月1日后注册)；
- (2) 获机构或个人股权投资不超过1轮次。

Projects that:

- (1) were registered within the past three years (after March 1, 2017);
- (2) have completed no more than one round of equity investment.



成长组

Rising Project Category

- (1) 项目登记注册3年以上(2017年3月1日前注册)；或
- (2) 项目登记注册不满3年(2017年3月1日后注册)，获股权投资2轮次及以上。

Projects that:

- (1) have been registered for over three years (before March 1, 2017); Or
- (2) were registered within the past three years (after March 1, 2017), have completed two or more rounds of equity investment.

奖项内容

Awards

- 冠亚季军的项目将获得现金奖励
- 如条件允许，将安排参加现场总决赛，莅临现场的每队将获得2人往返国际旅费(限经济舱)以及参赛期间当地免费食宿
- 颁发获奖证书
- 提供投融资对接、落地孵化等服务
- 设立国际组织奖
- 评选优秀创新创业导师
- Teams that win the championship (first, second and third places) will be offered tempting cash rewards
- If on-site final round could be arranged, two return tickets of economy class and local free accommodations shall be provided to every team eligible for the final round
- Award certificate
- Assistance in financing and incubating service
- International Awards for Organizing
- Outstanding Innovation and Entrepreneurship Mentor Awards

全球青年创新领袖共同体促进会
(PILC)

范智 0086-18628258959
info@pilcchina.org

FAN Zhi
Promotion Association for
the Global Youth Innovation
Leadership Community (PILC)
0086-18628258959
info@pilcchina.org

全国高等学校学生信息咨询与就业
指导中心

郝浩 0086-10-68352311
haoh@chsi.com.cn

HAO Hao
China Higher Education Student
Information and Career Center
0086-10-68352311
haoh@chsi.com.cn

华南理工大学国际交流与合作处
龙茜 0086-20-87113180

experts@scut.edu.cn

LONG Qian
International Office, South China
University of Technology
0086-20-87113180
experts@scut.edu.cn



中国“互联网+”
大学生创新创业大赛
微信公众号